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Protokół 

z obrad X sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 27 maja 2011 roku 
 

 

1. Otwarcie obrad sesji.  

Obrady X sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 maja 2011 roku o godz.11
00

 otworzył 

Przewodniczący Rady Marcin Pietrusiński.  

 

2. Stwierdzenie quorum Rady. 

Na podstawie odczytanej listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum Rady w liczbie  

11 Radnych (nieobecni na sali Radni: Katarzyna Goździewska, Adam Ludwiniak, Anna 

Ludwiniak i Marcin Pawłowski) i uznał prawomocność obrad. Lista obecności stanowi załącznik 

Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Przed przejściem do następnego punktu porządku obrad Przewodniczący Rady złożył serdeczne 

życzenia pracownikom urzędu z okazji przypadającego w dniu dzisiejszym Dnia Samorządowca  

w imieniu swoim i całej rady. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

      Przewodniczący przedstawił porządek obrad, stanowiący załącznik Nr 2 do niniejszego 

protokołu.  

Na salę wszedł Radny Adam Ludwiniak. 

Do proponowanego porządku obrad zostały zgłoszone następujące propozycje zmian: 

1) Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz: 

- w punkcie „12. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie:”  

 zmiana kolejności podejmowanych uchwał: poz.5) jako poz. 4), poz. 6) jako poz. 5), a  poz. 

4) jako poz. 6),  

 wprowadzenie projektu uchwały w sprawie: ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych – Druk Nr 87 jako poz. 8); 

 Porządek obrad z zaproponowanymi zmianami został przyjęty w wyniku głosowania: 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0,  

( nieobecni na sali Radni: Katarzyna Goździewska, Anna Ludwiniak i Marcin Pawłowski ).  

Porządek obrad po zmianach w dalszej części przedstawia się następująco: 

4.   Przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 31 marca 2011 r.  

5.    Przyjęcie protokołu z obrad IX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 kwietnia 2011 r.  

6. Sprawozdanie Burmistrza z inwestycji gminnych w 2010 r.  

7. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

8. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

9. Sprawozdanie z prac komisji Rady. 

10. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

11. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

12. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie:  

1) ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych - Druk Nr 67; 

2) określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji dla podmiotów niezaliczanych do sektora  

finansów publicznych i niedziałających w celu osiągnięcia zysku, sposobu jej rozliczania oraz 

kontroli wykonania zadania – Druk Nr 68; 

3) uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Halinowie Nr IV/25/10 z dnia 28 grudnia 2010 roku   

w sprawie obciążenia hipoteką nieruchomości położonej w miejscowości Długa Kościelna,    

Gmina Halinów – Druk Nr 69; 

4) zmian w budżecie Gminy Halinów na 2011 rok – Druk Nr 71; 

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2011-2020 – Druk Nr 72; 
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6) udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Mińskiego – Druk Nr 70; 

7) trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadań publicznych w ramach 

inicjatyw lokalnych – Druk Nr 73;  

8) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych  

      – Druk Nr 87; 

9) określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania  

      lub wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata – Druk Nr 40; 

10) nadania nazwy ulicy w miejscowości Kazimierów, gmina Halinów – Druk Nr 74; 

11) nadania nazwy ulicy w miejscowości Cisie, gmina Halinów – Druk Nr 75;  

12) nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 76; 

13) nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 77; 

14) nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 78; 

15) nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 79; 

16) nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 80; 

17) nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 81; 

18) nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 82; 

19) nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 83; 

20) nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 84; 

21) nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 85; 

22) przyjęcia ramowego planu pracy Komisji do spraw Zdrowia, Spraw Społecznych,  

     Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Halinowie na rok 2011 

     –  Druk Nr 86. 

13. Zamknięcie sesji. 

   

4. Przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 31 marca 2011 r. 

 Do protokołu zostały zgłoszone następujące uwagi: 

1)  Burmistrz A. Ciszkowski w uzupełnieniu swojej wypowiedzi zanotowanej na str. 9 punkt 7) 

poinformował, że na dzień dzisiejszy zgodnie z uchwałą wynagrodzenie 500 zł za posiedzenie rady 

nadzorczej spółki „EKO – INWESTYCJA” dotyczy wszystkich członków łącznie, a nie każdego  

z osobna., jak wynika z zapisu w protokole. 

2)  Radny M. Sukiennik – w punkcie 10 na str.7 poprosił o uzupełnienie informacji, jakiej udzielił 

Burmistrz A. Ciszkowski o planowanym terminie wyborów sołeckich w Hipolitowie o zapis: „(…) 

wybory odbędą się niezwłocznie, do 12 kwietnia 2011 roku.” 

Burmistrz, odnosząc się do uwagi radnego M. Sukiennika, wyjaśnił, że termin 12.04.11 r. został 

podany w wyniku pomyłki, chodziło o 20.04.11 r., dlatego proponuje, aby pozostawić obecny zapis 

w protokole, który jego zdaniem jest odpowiedni i nie fałszuje rzeczywistości.  

3) Radny Adam Ludwiniak odnosząc się do uwag zgłoszonych do protokołu z obrad VII sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie w dniu 4 marca 2011 r. i wyjaśnień Wiceburmistrza A. Sekmistrza 

dotyczących punktu aptecznego w Okuniewie zwrócił uwagę, że bardziej właściwe w stosunku  

do osoby prowadzącej punkt apteczny byłoby określenie „przedsiębiorca”, zamiast „osoba 

prywatna”.  

4) Radny Adam Ludwiniak wskazał na nieprecyzyjny zapis na str. 8 protokołu: 

„ - podpisano umowę na poziome malowanie dróg po zimie,” powinno być: „- podpisano umowę  

na malowanie poziomych i pionowych znaków drogowych po zimie,”; 

5) Radny Adam Ludwiniak  poprosił o dodanie do jego wypowiedzi na str. 10: „(…) zgodnie  

z kodeksem handlowym zarząd spółki oceniany jest na podstawie bilansu oraz rachunku zysków 

(…)” zapisu: „i strat”.   

6) Radny Adam Ludwiniak poprosił o uzupełnienie zdania na str. 22  protokołu: „Burmistrz  

A. Ciszkowski, odnosząc się do pytania radnego poinformował, że pisemny wniosek w tej sprawie  

nie wpłynął, (…)”. Po zmianie zdanie przyjęłoby następujące brzmienie: „Burmistrz A. Ciszkowski, 
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odnosząc się do pytania radnego Ludwiniaka poinformował, że pisemny wniosek Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji w tej sprawie nie wpłynął, 

(…)”.  

W dalszej części Radny A. Ludwiniak, w nawiązaniu do zanotowanej na str. 22 protokołu 

wypowiedzi Przewodniczącego Rady M. Pietrusińskiego, poinformował, że nie kierował się ani 

ambicjonalnymi, ani osobistymi pobudkami, a jedynie słusznością tego wniosku. 

7) Radny M. Sukiennik, zwracając uwagę na poruszone przez siebie kwestie zanotowane na str.13 

protokołu poprosił o uzupełnienie w protokole udzielonych mu wyjaśnień po odsłuchaniu nagrania  

z sesji. 

W wyniku dyskusji ustalono, że jako pierwszy zostanie poddany pod głosowanie wniosek, aby 

przyjąć protokół z VIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 31 marca 2011 roku w formie, jaka 

została zaproponowana na dzisiejszą sesję. 

W wyniku głosowania: 

za – 10, przeciw – 2, wstrzymujących się – 1 (nieobecni na sali Radni: Marcin Pawłowski i Anna 

Ludwiniak ) protokół z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 31 marca 2011 roku 

został przyjęty bez zmian. 

   

5. Przyjęcie protokołu z obrad IX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 kwietnia 2011 r.  

Do protokołu nie zgłoszono uwag. 

 Protokół z obrad IX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 kwietnia 2011 r. w wyniku 

głosowania: 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 3 został przyjęty. 

 

6. Sprawozdanie Burmistrza z inwestycji gminnych w 2010 r.  

Sprawozdanie z inwestycji gminnych w 2010 r. przedstawił Z – ca Burmistrza Adam Sekmistrz. 

Wykaz inwestycji gminnych realizowanych w 2010 roku stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

Do sprawozdania pytania zadali: 

1) Przewodniczący M. Pietrusiński odnośnie boiska w Michałowie, kanalizacji w ul. Powstania 

Styczniowego w Długiej Kościelnej, ekspertyzy dotyczącej kanalizacji w Hipolitowie oraz napraw 

pogwarancyjnych nawierzchni z destruktu ul. Żelaznej w Długiej Szlacheckiej: 

2) Radny L. Gelo w kwestii ul. Pięknej w Długiej Kościelnej, 

3) Radny T. Dubiński w sprawie atestu na destrukt stosowany do utwardzenia dróg w gminie. 

Wyczerpujących wyjaśnień udzielił Wiceburmistrz A. Sekmistrz. 

 

7. Informacja z pracy Burmistrza.    

Burmistrz Adam Ciszkowski poinformował, że w okresie od ostatniej sesji: 

-  w dniach 6 i 12 kwietnia b.r. miały miejsce spotkania władz gminy z przedstawicielami ZTM, 

między innymi w kwestii finansowania autobusu linii 704; 

-  12.04.11 r. odbyło się spotkanie ze starostą Antonim Tarczyńskim w sprawie budowy dróg 

powiatowych na terenie gminy Halinów; 

-  18.04.11 r. odbyło się spotkanie delegatów Gminnej Spółki Wodnej Halinów, podczesz którego 

nie udało się wybrać nowego zarządu, następny termin będzie ustalony niebawem;  

-  29.04.11 r. odbyła się sesja nadzwyczajna, na której zostały podjęte uchwały w sprawie nadania 

honorowych wyróżnień „Zasłużony dla Gminy Halinów”, 

-  12.05.11 r. odbyło się spotkanie z Panem Jerzym Zaniewskim w sprawie problemów służby 

zdrowia na terenie gminy, rozmowy są w toku; 

-  24.05.11 r. odbyło się zebranie Lokalnej Grupy Działania Ziemi Mińskiej; 

-  w dniach 16 i 17 maja b.r. miał miejsce wyjazd wójtów, burmistrzów oraz przedstawicieli 

starostwa powiatowego do Niemiec w celu wizji lokalnej zakładu utylizacji odpadów komunalnych 

i oczyszczalni ścieków, jest pomysł aby w Gminie Mrozy powstał nowoczesny zakład utylizacji 
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odpadów odsługujący kilka powiatów; 

-  trwają rozmowy z Urzędem Marszałkowskim w sprawie modernizacji drogi 637, na dzień 

dzisiejszy w zakresie budowy chodnika na terenie Michałowa; 

-  jest w toku konkurs na naczelnika WGKI, ponieważ poprzedni naczelnik zrezygnował z pracy, 

wpłynęły 2 oferty, z których jedna nie spełniła wymogów formalnych; 

- 19.04.11 r. odbyły się wybory sołtysa oraz rady sołeckiej miejscowości Hipolitów, w wyniku których 

na kolejną kadencję sołtysem został wybrany Pan Marcin Sikorski,  tym miejscu Burmistrz 

pogratulował sołtysowi i zaprosił do współpracy, następnie wymienił osoby, które weszły w skład 

rady soleckiej;   

-  w dniach 30.04 – 03.05. b.r. miały miejsce obchody Święta Miasta, szczegółowe informacje w tej 

sprawie przedstawi na jednej z kolejnych sesji koordynator uroczystości Dyrektor Domu Kultury 

Okuniewie Dariusz Kowalczyk. 

 W uzupełnieniu Sekretarz Robert Grubek poinformował, że w ostatnim czasie na terenie Urzędu 

odbyły się dwie kontrole zewnętrzne: 

- w terminie 11.04.- 15.04. b.r. Wojewody Mazowieckiego w zakresie decyzji na detaliczną sprzedaż 

alkoholu w okresie od 01.01.2010 r. do 28.02.2011 r., kontrola wypadła pozytywnie, czekamy na 

wystąpienie pokontrolne; 

- w Miejskim Ośrodku Pomocy Społeczne w Halinowie z Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego  

w terminie 18.04.- 20.05. b.r., dotyczyła stanu zatrudnienia i kwalifikacji zawodowych pracowników 

oraz prawidłowości przyznawania zasiłków, kontrolujący nie mieli większych zastrzeżeń, czekamy  

na wystąpienie pokontrolne. 

Sekretarz poinformował również, że: 

- na prośbę MOPS w Halinowie świetlica środowiskowa w Okuniewie została przeniesiona do 

lokalu przy ZSP w Okuniewie, zajmowanym wcześniej przez Dom Kultury w Okuniewie, 

- została podpisana umowa na transmisję obrad sesji rady, co z pewnością przyczyni się do 

usprawnienia i poprawy jakości transmisji, 

- sołtysi, którzy będą chcieli, aby ich numer telefonu zamieścić na stronie internetowej proszeni są  

o pisemne oświadczenie w tej sprawie;   

-  w najbliższych dniach Pan Leszek Królak będzie odwiedzał sołtysów w sprawie informatyzacji  

i obsługi sprzętu, który sołtysi otrzymali w ramach projektu, 

- w ostatnią środę odbyły się spotkania z dyrektorami szkół na temat przedstawionych przez nich 

organizacji roku szkolnego 2011/2012, prośba do Przewodniczącej Komisji do spraw Młodzieży, 

Oświaty, Kultury i Sportu o zwołanie na najbliższy poniedziałek posiedzenia komisji dotyczącej 

tych kwestii; 

- trwa narodowy spis powszechny, zgodnie z komunikatem z 09.05.11 r. Gmina Halinów znalazła 

się na 3 miejscu wśród13 gmin powiatu jeżeli chodzi o realizację spisu, komunikat z dnia 26.05.11 

r. mówi o 5 miejscu Gminy Halinów. 

Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz przedstawił informację dotyczącą działań inwestycyjnych, które 

miały miejsce w ostatnim okresie.  

Poinformował m. in., że: 

- zakończono budowę chodnika w ul. Warszawskiej w Długiej Szlacheckiej, 

- podpisano umowę na realizację dokumentacji na budowę oświetlenia drogowego, 

- zakończono zbiórkę odpadów wielkogabarytowych,  

- trwa bieżące oczyszczanie dróg, także terenów zielonych i leśnych, 

- zrealizowano parking przy SP w Cisiu z funduszu sołeckiego, 

- Burmistrz Zielonki wszczął postępowanie administracyjne w sprawie wydania decyzji 

środowiskowej na realizację zakładu unieszkodliwiania odpadów spółki Ekolina w sąsiedztwie 

Michałowa, w wymaganym terminie do 26.05.11 r. złożyliśmy swoje uwagi do raportu 

oddziaływania na środowisko, 

- zakończyliśmy realizację programu e- Urząd, powstała m.in. nowa strona internetowa, na jednej  

z najbliższych sesji zostanie przedstawiona pełna informacja w tym temacie. 
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Sekretarz R. Grubek poinformował, że na prośbę Radnego m. Sukiennika na stronie internetowej 

została zamieszczona informacja o dyżurze radnego. 

Burmistrz A. Ciszkowski poinformował, że 27.04.11r. w Starostwie Powiatowym w Mińsku 

Mazowieckim odbyło się spotkanie starosty oraz wójtów i burmistrzów powiatu mińskiego  

w sprawie funkcjonowania spółek wodnych oraz problemu modernizacji drogi krajowej nr 2, byli 

na nim obecni przedstawiciele Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. 

Wiceburmistrz A. Sekmistrz przypomniał, że wszczęliśmy postępowanie administracyjne w sprawie 

naruszania stosunków wodnych w związku z przebudową drogi krajowej nr 2, została zlecona 

ekspertyza, która będzie dowodem w sprawie. 

Z zapytaniem dotyczącym omawianego punktu zwrócił się Przewodniczący M. Pietrusiński, 

który nawiązał do informacji o spotkaniu w Wiązownej z ZTM dotyczącym komunikacji  

z Warszawą. 

Burmistrz A. Ciszkowski przypomniał, że spotkanie, na którym byli obecni również przedstawiciele 

gminy  Wiązowna odbyło się 12.04. b.r. w Sulejówku i dotyczyło kwestii finansowania autobusu 

linii 704, ponieważ w tym roku Sulejówek odstąpił od współfinansowania tej linii, a gmina 

Wiązowna nigdy nie uczestniczyła w finansowaniu tego autobusu, mimo, że jej mieszkańcy również 

dojeżdżają nim do Zakrętu. 

Jeżeli chodzi o linię 730, to jest porozumienie z gminą Wiązowna co do wydłużenia trasy autobusu, 

nie ma jeszcze ustaleń co do finansowania tego przedsięwzięcia. 

  

8. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.   
 Zostały złożone następujące zapytania i wnioski: 

1) Radny T. Dubiński,  

- czy nadal utrzymany jest planowany na wrzesień b. r. termin odbioru trasy krajowej nr 2,  

- czy przetarg dotyczący oświetlenia obejmuje wszystkie zadania z tego zakresu, czy dotyczy każdego 

z zadań osobno, 

- na jakim etapie jest realizacja miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla Konika 

Nowego. 

Wyjaśnień udzielił Wiceburmistrz A. Sekmistrz, który poinformował, że: 

- na dzień dzisiejszy planowany termin odbioru drogi krajowej, ze względu na stopień zaawansowania 

prac, jest mało realny, 

- jeden przetarg był podzielony na poszczególne zadania, 

- miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla Konika Nowego, podobnie jak dla Wielgolasu 

Duchnowskiego jest po uzgodnieniach z Powiatową Komisją Urbanistyczno-Architektoniczną i został 

przesłany do uzgodnień do innych instytucji, realny termin wyłożenia planu to koniec sierpnia, 

początek września tego roku.  

2) Sołtys Okuniewa K. Mościcki 

- zwrócił się z prośbą o określenie terminu spotkania mieszkańców Okuniewa z władzami gminy, 

przedstawicielami spółki EKO - INWESTYCJA dotyczącego kanalizacji oraz Mazowieckim 

Zarządem  Melioracji w sprawie regulacji rzeki Długiej, 

- wskazał na niezbyt właściwie, zdaniem mieszkańców Okuniewa, przeprowadzoną akcję odbioru 

śmieci wielkogabarytowych, 

- poruszył kwestię trwającego czyszczenia rzeki Długiej. 

Do zbiórki śmieci wielkogabarytowych odniósł się Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz, wskazując,  

że nawet jeżeli śmieci nie zostały zabrane przez firmę, to na zgłoszenie były zbierane przez osoby 

sprzątające. 

Burmistrz A. Ciszkowski odpowiedział na pytanie sołtysa K. Mościckiego dotyczącego terminu 

spotkania mieszkańców Okuniewa z przedstawicielami EKO – INWESTYCJI, wskazując, że nowe 

władze spółki chcą przedstawić mieszkańcom konkretne rozwiązania. Burmistrz przedstawił sytuację 

spółki, która uniemożliwiała przygotowanie takich rozwiązań do tej pory oraz poinformował, że 

spotkanie powinno odbyć do wakacji .    
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Wiceburmistrz poinformował również, że wykonawca planuje rozpoczęcie prac w Okuniewie w lipcu 

tego roku. 

3) Radny B. Janczarek, nawiązując do zbiórki śmieci wielkogabarytowych zwrócił uwagę, że jeden 

dzień to zbyt krótki czas, żeby zebrać śmieci z całej miejscowości, proponując aby w przyszłości ten 

okres był wydłużony.  

4) Radny L. Gelo, 

- poinformował, że w dniu 24.05.11 r. był w okolicy schroniska dla zwierząt w Długiej Kościelnej, 

przebywało w nim 10 dorosłych psów i 4 szczeniaki, 

- zwrócił się do Burmistrza w kwestii rozwiązania problemu skupu złomu w Długiej Kościelnej, 

- zwracając się do Wiceburmistrza poinformował o złym stanie nakładki w ul. Kochanowskiego  

w Długiej Kościelnej od ul. Spacerowej do cmentarza. 

Informacji dotyczących działań w zakresie naprawy dróg w rejonie ul. Kochanowskiego udzielił  

A. Sekmistrz.  

Burmistrz A. Ciszkowski poinformował o spotkaniu z mieszkańcami dotyczącego uciążliwości 

sąsiedztwa skupu złomu. Omówił również kwestie kompetencji gminy w zakresie rozwiązania 

problemu, wskazując, że na dzień dzisiejszy jedyne działania jakie będzie podejmować gmina to 

wystąpienie do Starostwa Powiatowego o zweryfikowanie decyzji zezwalającej na prowadzenie tego 

rodzaju działalności w tym miejscu oraz rozmowy z mieszkańcami i właścicielami skupu złomu.  

Odnosząc się do kwestii schroniska Burmistrz wyraził sugestię, aby wrócić do tematu na kolejnej 

sesji, po zakończeniu prac Komisji Rewizyjnej w tym zakresie. 

5) Radny M. Sukiennik, na wstępie swojej wypowiedzi poprosił, aby zarówno jego pytania, jak  

i odpowiedzi na nie, nawet w wersji skróconej, były zanotowane w protokole. 

Radny zwrócił się z następującymi zapytaniami i wnioskami: 

- odnosząc się do spotkania radnych Gminy Halinów oraz Miasta Sulejówek z władzami spółki 

EKO – INWESTYCJA, które miało miejsce dwa tygodnie temu. Radny M. Sukiennik zasugerował, 

aby informacje o tak ważnych spotkaniach były przekazywane wcześniej. Informację o spotkaniu  

w piątek o godz. 17:00 radny otrzymał we czwartek ok. godz. 12:00. 

Wyjaśnień udzielił Przewodniczący Rady, który poinformował, że ostateczny termin spotkania został 

ustalony dopiero we czwartek w godzinach 10 - 11, dlatego informacja o spotkaniu została przekazana 

radnym w takim terminie. 

- nawiązując do tematu schroniska dla bezdomnych zwierząt radny zapytał, czy jest nadzór ze strony 

gminy w zakresie odławiania i umieszczania w schronisku bezdomnych zwierząt. 

Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz poinformował, że od końca marca b.r. gmina nie zlecała tego zadania 

firmie Nomada prowadzonej przez Pana Szostaka, a jednorazowe zlecenie wyłapania bezdomnego psa 

zostało przekazane firmie z Wołomina. 

- czy doszło do realizacji remontu ul. M. Konopnickiej w Sulejówku i Grabinie, 

Wiceburmistrz poinformował, że przetarg na wykonawcę został rozstrzygnięty, umowa nie została 

jeszcze podpisana . 

- jakie były koszty obchodów Święta Miasta, zarówno Urzędu jak i jednostek organizacyjnych gminy 

oraz jaki był udział sponsorów, 

Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz przypomniał, że sprawozdanie w tym zakresie zostanie przedstawione 

na kolejnej sesji. 

- zwracając się Przewodniczącego Rady radny przypomniał, że od 12.05.b.r. miała być możliwość 

zamieszczania interpelacji radnych na stronie internetowej i poprosił, aby interpelacje zostały tam 

zamieszczone. 

Wiceburmistrz A. Sekmistrz poinformował, że strona jest w dalszym ciągu ulepszana i będzie 

aktualizowana  

Burmistrz A. Ciszkowski w uzupełnieniu poprosił o uwagi i sugestie co do treści zamieszczanych na 

nowej stronie. 

- nawiązując do informacji burmistrza o podpisaniu umowy z firmą na bieżące sprzątanie ulic radny 

zapytał, z jaką firmą i na jaką kwotę, jednocześnie wskazując na nieuzasadnione angażowanie 
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prywatnej firmy w sytuacji, kiedy mamy w gminie ekipę sprzątającą. 

W odpowiedzi Wiceburmistrz poinformował, że umowa została podpisana z firmą Pana Soćko 

na kwotę ok. 40 000 zł, dotyczyła tzw. zgrubnego sprzątania dróg po zimie i stanowi uzupełnienie 

działań ekipy sprzątające, która liczy tylko 4 ludzi i nie posiada specjalistycznego sprzętu. 

Burmistrz A .Ciszkowski wskazał na słuszność sugestii radnego, aby w przyszłości większy był udział 

naszej ekipy sprzątającej, a mniejszy firm zewnętrznych. 

Radny M. Sukiennik poprosił o wykoszenie w części zarośniętego parku przy rynku w Okuniewie. 

W wyjaśnieniach Wiceburmistrz poinformował, że jeden pracownik został wydelegowany do 

wykaszania poboczy dróg i terenów zielonych, co jest sukcesywnie realizowane. 

W uzupełnieniu Radny B. Janczarek poinformował, że w samym Okuniewie zostało wykoszonych 

kilka hektarów, m.in. teren przy rzece. 

- jaki jest koszt nagrywania i transmitowania sesji, 

Sekretarz R. Grubek poinformował, że jest to koszt 375 zł miesięcznie za łącza dla 50 użytkowników. 

- dlaczego odpowiedź na interpelację złożoną przez radnego 11.03.11 r. została mu przekazana na 

piśmie dopiero 20.05.11 r., po 2,5 miesiącach, mimo, że zgodnie ze statutem powinien ją otrzymać po 

21 dniach. Radny poprosił, aby nie był łamany statut. 

Do wypowiedzi radnego odniósł się Sekretarz R. Grubek, tłumacząc opóźnienie ustnymi 

wyjaśnieniami na interpelację złożonymi podczas sesji oraz tym, że odpowiedź  dotyczyła również 

uzupełnienia wcześniej udzielonej informacji, jednocześnie przeprosił za zaistniałą sytuację. 

- na jakim etapie jest realizacja projektu „Szansa dla Przedszkolaka”, 

Burmistrz A. Ciszkowski wskazał, że wpłynęła pisemna interpelacja radnego w tej sprawie i radny 

otrzyma wyczerpującą odpowiedź na piśmie. 

Jednocześnie poinformował, że konkurs na koordynatora projektu został unieważniony, ponieważ   

osoby, które się zgłosiły wycofały chęć uczestnictwa w programie. 

Radny M. Sukiennik poprosił, aby przyspieszyć działania, mające na celu wyłonienie koordynatora 

projektu. 

6) Sołtys Desna L. Gomulski zapytał o możliwość sprzątania przez gminną ekipę dróg powiatowych, 

w szczególności drogi Cisie – Chobot. 

7) Sołtys Budzisk G. Czerwińska zgłosiła problem groźnego psa, który przed jedną z posesji w 

budziskach atakuje przechodzących, m.in. dzieci. 

8) Sołtys Wielgolasu Duchnowskiego Wł. Zawadka zgłosiła kilka kwestii: 

- zgłaszaną od trzech lat potrzebę zlokalizowania przejścia dla pieszych w drodze krajowej nr 2,  

- problemy, jakie pojawiły się podczas zbiórki śmieci wielkogabarytowych w jej miejscowości, 

- problem zgłaszanych do niej przez mieszkańców wadliwie działających niektórych przydomowych 

oczyszczalni ścieków.  

Do wypowiedzi pani sołtys odniósł się Wiceburmistrz  A. Sekmistrz. 

Do kwestii lokalizacji przejścia dla pieszych i bezpieczeństwa mieszkańców, użytkowników drogi 

krajowej, odniósł się również Radny J. Papis i poprosił o zdecydowane działania gminy w tym 

zakresie. 

9)  Przewodniczący Rady M. Pietrusiński: 

- w kwestii koszenia poboczy przy drogach powiatowych i wojewódzkich, 

- kiedy będzie poprawiony rów przy ul. Kruczej. 

W odpowiedzi Wiceburmistrz poinformował, że: 

- zapytania ofertowe dotyczące koszenia poboczy zostały już przygotowane,  

- rów będzie poprawiony do 10.06.11 r.  

10) Radna H. Kuć ponowiła swoje pytanie o termin wykonania placu zabaw przy rynku w Okuniewie. 

Wiceburmistrz poinformował, że plac zabaw będzie gotowy do końca czerwca. 

11) Mieszkaniec gminy zgłosił problem niebezpiecznego fragmentu drogi w Mrowiskach. 

W odpowiedzi Wiceburmistrz poinformował między innymi, że sprawa została zgłoszona do powiatu. 

Kolejna kwestia zgłoszona przez mieszkańca dotyczyła zaśmieconych poboczy dróg. 

12) Radny Adam Ludwinia przypomniał o zgłaszanym już wcześniej zalegającym w Mrowiskach 
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dużym worze z odpadami. 

Z-ca Burmistrza zapewnił, że wór zostanie niezwłocznie usunięty. Poinformował jednocześnie,  

że gmina wyczerpała już w tym roku budżet na zbiórkę śmieci, miesięcznie zbieranych jest z poboczy 

dróg ok. 30 kontenerów śmieci.  

13) Radny J. Papis podziękował za zamieszczenie na stronie internetowej informacji odnośnie ochrony 

roślin, kwestii bardzo istotnej zarówno dla rolników, ogrodników jak i działkowców i poprosił, aby 

taka informacja pozostała na stałe.  

Radny podziękował również za komputer dla doradcy rolnego Pani G. Dowjat. 

14)Radny A. Ludwiniak zapytał o: 

- szczegóły spotkania ze starostą powiatowym w sprawie dróg powiatowych z terenu naszej gminy. 

Szczegółowych wyjaśnień udzielił Burmistrz A. Ciszkowski.  

- czy została już podpisana umowa z konkretną firmą na odławianie bezpańskich psów. 

Wiceburmistrz udzielił wyjaśnień w kwestiach proceduralnych oraz poinformował, że na dzień 

dzisiejszy gmina nie posiada podpisanej mowy w tym zakresie.  

- cytuje: ,,poprosił o zdementowanie plotek na temat tego, że umowa spółki EKO-INWESTYCJA jest 

skrajnie niekorzystna dla naszej gminy”. 

Wyjaśnień udzielił Burmistrz A. Ciszkowski, przyznał, że umowa spółki jest korzystna dla Gminy 

Halinów.  

15) Sołtys Żwirówki S. Osica ponowiła prośbę o budowę chodnika wzdłuż ul Mostowej w Cisiu  

od szkoły do stacji kolejowej, ze względu na wzmożony ruch samochodów na tym odcinku, które 

poruszają się ze znaczną prędkością. 

W wyjaśnieniach zarówno Burmistrz jak i Wiceburmistrz przypomnieli o planowanych w tym roku 

wspólnie z powiatem inwestycjach, zwracając uwagę na potrzebę budowy chodników przy drogach 

powiatowych.  

16) Mieszkaniec gminy Pan St. Kaim poruszył kwestię ustawienia na terenie gminy znaków 

zakazujących wjazdu pojazdów o określonym tonażu.  

Wyjaśnień udzielił Wiceburmistrz A. Sekmistrz. 

Pan St. Kaim zwrócił się również z apelem do radnych, aby nie przenosili bałaganu z ul. Wiejskiej  

do Halinowa, nawiązując do wydarzeń ostatnich miesięcy.  

17) Radny M. Sukiennik  zapytał, na jakim etapie jest przygotowanie koncepcji odwodnienia gminy. 

Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz poinformował, że w najbliższy wtorek odbędzie się spotkanie z kolejną 

katedrą uczelni w sprawie realizacji tego przedsięwzięcia, dwie inne katedry nie były zainteresowane 

wykonaniem takiej koncepcji.  

 

9. Sprawozdanie z prac komisji Rady. 

Przewodnicząca Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu Anna Ludwiniak 

poinformowała, że w okresie międzysesyjnym posiedzenie komisji odbyło się oraz przedstawiła 

tematy omówione  podczas posiedzenia.   

Przewodniczący Komisji do spraw Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego Andrzej Milczarek poinformował, że odbyło się posiedzenie komisji oraz przedstawił 

tematy omówione  podczas posiedzenia.   

Przewodniczący Komisji Budżetowej Marcin Pawłowski poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym komisja spotkała się oraz przedstawił tematy omówione  podczas posiedzenia.   

  Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej  

i Inwestycji Dawid Wojda poinformował, że posiedzenie komisji odbyło oraz przedstawił tematy 

omówione  podczas posiedzenia.   

 Przewodnicząca Komisji Regulaminowej Małgorzata Kaim poinformowała, że w okresie 

od ostatniej sesji komisja nie zbierała się. 

 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Bogdan Janczarek 

poinformował, że od ostatniej sesji komisja nie zbierała się. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Leszek Gelo poinformował, że w okresie od ostatniej 
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sesji komisja zebrała się od ostatniej sesji komisja nie zbierała się oraz przedstawił tematy omówione  

podczas posiedzenia.   

 

O godz. 13
40 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński ogłosił 20-minutową przerwę.  

Po przerwie o godz. 14
00

 Przewodniczący M. Pietrusiński wznowił obrady. 

 

10. Pisma i informacje do Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński poinformował, że do Rady wpłynęły następujące pisma: 

-    podziękowania za wyróżnienie tytułem „Zasłużony dla Gminy Halinów” od Pana Henryka    

Świtkowskiego; 

-    Państwa A. i K. Porazińskich w sprawie nadania nazwy ulicy w Okuniewie, omawiane na 

posiedzeniu Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej  

      i Inwestycji; 

-    wnioski w sprawie zmiany miejscowych planów zagospodarowania  przestrzennego, m. in.  

      w miejscowościach: Halinów, Michałów, Cisie, Okuniew, Długa Szlachecka, Józefin, Budziska  

      i Konik Nowy; 

-    informacje OSP w Długiej Kościelnej oraz w OSP w Cisiu na temat liczby godzin uczestnictwa  

      w akcjach w 2009 i 2010 roku; 

-    wniosek Dyrektora Domu Kultury w Halinowie o przyznanie dodatkowej dotacji  

      z przeznaczeniem na powiększenie i renowację boiska w Długiej Kościelnej;  

-    kolejny wniosek Dyrektora Domu Kultury w Halinowie o przyznanie dodatkowej dotacji  

      na prowadzenie zajęć zespołu Music Star Studio - będzie rozpatrywany przez merytoryczną 

komisję; 

-    Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim, adresowane do Burmistrza, dotyczące 

terminu przebudowy drogi powiatowej Welgolas Brzeziński – Desno;  

-     Prezesa PIS, Jarosława Kaczyńskiego dotyczące ewentualnego podjęcia uchwały w sprawie 

uznania rolnictwa za priorytet Prezydencji Polski w Unii Europejskiej; 

-     skarga radnych: M. Sukiennika, T. Dubińskiego i A. Ludwiniaka na działania Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej L. Gelo; 

Przewodniczący Rady zgłosił i poddał pod głosowanie wniosek o przekazanie skargi do Komisji 

Rewizyjnej.  

W wyniku głosowania: 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1 ( nieobecna na sali radna K. Goździewska ) skarga 

została przekazana do rozpatrzenia Komisji Rewizyjnej. 

-    RIO w Warszawie, dotyczące przekazania skargi Pani M. Gąsior w sprawie naliczenia dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli.  

Przewodniczący Rady zgłosił i poddał pod głosowanie wniosek o przekazanie skargi do Komisji 

Rewizyjnej.  

W wyniku głosowania: 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 ( nieobecni na sali radni: K. Goździewska i M. Kaim ) 

skarga została przekazana do rozpatrzenia Komisji Rewizyjnej. 

Kolejne pisma, które wpłynęły do Rady Miejskiej w Halinowie w okresie od ostatniej sesji 

zwyczajnej:  

-    prośba o wydzierżawienie działki w Chobocie; 

-    pismo dotyczące wyborów ławników; 

-    odpowiedź Dyrektora Zakładu Komunalnego w Halinowie na wniosek Rady Miejskiej  

      w Halinowie w sprawie odbioru nieczystości płynnych ze szkół z terenu gminy; 

-    mieszkańca Okuniewa w sprawie zmiany uchwały dotyczącej sprzedaży alkoholu, do rozważenia 

przez Komisję do spraw Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego; 

-    opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie na temat sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Halinów za 2010 rok; 
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-    odpowiedź Burmistrza Halinowa na wniosek Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa;     

-    Urzędu Marszałkowskiego w sprawie możliwości wykorzystania obiektu w Długiej Szlacheckiej 

na cele przedszkolne; 

-    wniosek o nadanie nazwy ulicy w miejscowości Kazimierów; 

-    wniosek OSP w Długiej Kościelnej o dofinansowanie zakupu umundurowania; 

-    odpowiedź Burmistrza Halinowa na zapytanie Komisji Rewizyjnej w sprawie stanu prawnego 

terenów oświatowych gminie;  

-    Zarządzenie Burmistrza Halinowa w sprawie: przedstawienia sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy Halinów za 2010 rok, przedstawienia sprawozdania z wykonania planu 

finansowego gminnych instytucji kultury za 2010 rok oraz przedstawienia informacji o stanie 

mienia komunalnego Gminy Halinów za 2010 rok oraz roczne sprawozdanie finansowe z 

wykonania budżetu Gminy Halinów za 2010 rok – przekazuje się do Komisji Rewizyjnej  

      w celu zaopiniowania i sformułowania wniosku do RIO w tej sprawie.    

 

11.Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

Przewodniczący M. Pietrusiński oddał głos radnemu powiatowemu Ireneuszowi Piaseckiemu. 

Radny powiatowy omówił działania, jakie zostały podjęte w odniesieniu do spraw zgłoszonych na 

poprzedniej sesji oraz ustalenia dotyczące dróg powiatowych z terenu gminy. 

Jednocześnie zwrócił się do zebranych, aby wszelkie uwagi dotyczące dróg powiatowych były 

przekazywane w formie pisemnej.  

W uzupełnieniu radny powiatowy Robert Grubek poinformował o kwestiach omawianych na sesji 

Rady Powiatu Mińskiego w dniu 06.04.11 r. oraz o posiedzeniu Komisji Rewizyjnej dotyczącej 

zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 2010 rok. 

W dalszej części radni powiatowi udzielali wyjaśnień w sprawach zgłaszanych przez: 

1) Radnego M. Sukiennika, dotyczącej terminu dokończenia chodnika przy ul. Okuniewskiej  

w Halinowie, 

2) Sołtysa Józefina K. Targońskiej, odnośnie remontu ul. Stołecznej w Józefinie oraz odwodnienia 

tej drogi, 

3) Radnego A. Ludwiniaka, czy został złożony wniosek dotyczący modernizacji drogi Chobot – 

Kąty Goździejewskie, 

4) Radnego J. Papisa w kwestii wykonania odcinka drogi Wielgolas Duchnowski – Kąck, od wsi  

do mostu, 

5) Radnego B. Janczarka, dotyczące zalegających wzdłuż drogi powiatowej z Halinowa  

do Okuniewa wyciętych wierzb oraz ustaleń w kwestii nowych linii autobusowych, 

6) Sołtysa Desna L. Gomulskiego oraz Radnego A. Ludwiniaka odnośnie zapewnienia przejezdności 

poprzez odtworzenie na niektórych odcinkach drogi powiatowej z Desna do Chobotu. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady podziękował radnemu powiatowemu  

I. Piaseckiemu za udział w dzisiejszej sesji.  

  

12. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie: 

 

1) ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych - Druk Nr 67; 

 Projekt uchwały wraz uzasadnieniem przedstawił Sekretarz Halinowa R. Grubek.  

Przewodnicząca Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu A. Ludwiniak 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ze stawką 10-procentową. 

Również Przewodniczący Komisji Budżetowej M. Pawłowski poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały ze stawką 10-procentową. 

Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz przypomniał, że propozycja burmistrza wynosiła 1%. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W wyniku dyskusji ustalono, że jako pierwszy będzie głosowany projekt uchwały ze stawką 1%, 
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która na dzień dzisiejszy wyniosłaby 13,86 zł. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych.  

Projekt uchwały z proponowaną przez burmistrza stawką 1% w wyniku głosowania: 

za -3, przeciw – 9, wstrzymujących się – 3 nie został przyjęty. 

Wiceburmistrz A. Sekmistrz zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, polegającą na wykreśleniu  

w §1 ust.2, w którym podana byłaby wartość w zł, w uzasadnieniu wskazując, że pozostawienie tego 

zapisu spowodowałoby  konieczność zmiany uchwały co roku.  

Zaproponowana autopoprawka w wyniku głosowania: 

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 została przyjęta. 

Projekt uchwały z zaproponowaną przez komisje stawką 10% oraz autopoprawką burmistrza w 

wyniku głosowania: 

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 została przyjęta. 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

 

2) określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji dla podmiotów niezaliczanych do 

sektora  finansów publicznych i niedziałających w celu osiągnięcia zysku, sposobu jej 

rozliczania oraz kontroli wykonania zadania – Druk Nr 68; 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Halinowa Teresa Karwowska.   

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radny M. Pawłowski zaproponował, aby w §13 ust.1 zapis: „(…)Burmistrz  Halinowa obowiązany 

jest do dokonywania kontroli sposobu wykorzystania otrzymanej dotacji.” zastąpić 

sformułowaniem: „(…) Burmistrz  Halinowa może dokonywać kontroli sposobu wykorzystania 

otrzymanej dotacji.” 

Wiceburmistrz A. Sekmistrz wprowadził zaproponowaną przez radnego zmianę w formie 

autopoprawki. 

Wobec braku głosów Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

 Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji dla podmiotów 

niezaliczanych do sektora  finansów publicznych i niedziałających w celu osiągnięcia zysku, 

sposobu jej rozliczania oraz kontroli wykonania zadania – Druk Nr 68 z autopoprawką w wyniku 

głosowania:  

za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0  

(nieobecna na sali Radna M. Kaim) został przyjęty. 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

 

3) uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Halinowie Nr IV/25/10 z dnia 28 grudnia 2010 roku   

w sprawie obciążenia hipoteką nieruchomości położonej w miejscowości Długa Kościelna, 

Gmina Halinów – Druk Nr 69; 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Z- ca Burmistrza A. Sekmistrz.   

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Wobec braku głosów Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Halinowie Nr IV/25/10 z dnia 28 

grudnia 2010 roku w sprawie obciążenia hipoteką nieruchomości położonej w miejscowości Długa 

Kościelna, Gmina Halinów – Druk Nr 69 w wyniku głosowania:  

za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2 został przyjęty. 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 
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O godz. 15:15 Przewodniczący M. Pietrusiński przekazał prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącej 

Rady Małgorzacie Kaim. 

 

4) zmian w budżecie Gminy Halinów na 2011 rok - Druk Nr 71; 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem szczegółowo omówiła Skarbnik T. Karwowska 

wprowadzając autopoprawkę.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej M. Pawłowski poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały oraz omówił wnioski komisji w kwestii środków na dotację dla 

spółki wodnej oraz na wydatki remontowe urzędu. 

Wiceprzewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W wyniku dyskusji nie zostały sformułowane żadne wnioski. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: zmian w budżecie Gminy Halinów na 2011 rok - Druk Nr 71 wraz  

z autopoprawką w wyniku głosowania:  

za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2 został przyjęty. 

Wiceprzewodnicząca Rady M. Kaim stwierdziła podjęcie uchwały. 

 

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2011-2020 – Druk Nr 72; 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem oraz autopoprawką przedstawiła Skarbnik T. Karwowska. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej M. Pawłowski poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Wobec braku głosów Wiceprzewodnicząca zamknął dyskusję. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2011-

2020 – Druk Nr 72 z autopoprawką w wyniku głosowania:  

za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 został przyjęty. 

Wiceprzewodnicząca Rady M. Kaim stwierdziła podjęcie uchwały. 

 

6)  udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Mińskiego – Druk Nr 70; 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił  Z- ca Burmistrza A. Sekmistrz.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej M. Pawłowski poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Wobec braku głosów Wiceprzewodnicząca zamknął dyskusję. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Mińskiego – Druk Nr 70 

 w wyniku głosowania:  

za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 został przyjęty. 

Wiceprzewodnicząca Rady M. Kaim stwierdziła podjęcie uchwały. 

 

7) trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadań publicznych w ramach 

inicjatyw lokalnych – Druk Nr 73; 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Wiceburmistrz A. Sekmistrz. 

Wiceprzewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W wyniku dyskusji do projektu uchwały zostały zaproponowane poprawki, które zostały zgłoszone 

przez burmistrza w formie autopoprawki. Po zmianie w załączniku pkt. 1 i pkt.2 przyjęłyby 

brzmienie: 
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1) „1.Wnioskodawca składa wniosek o wsparcie inicjatywy lokalnej do Burmistrza Halinowa.”  

2) „2. Burmistrz Halinowa, w ciągu najdalej 7 dni od daty wpływu wniosku, ustala komórkę 

organizacyjną Urzędu Miejskiego w Halinowie bądź jednostkę organizacyjną Gminy, właściwą do 

realizacji danej inicjatywy lokalnej i, jeśli zachodzi taka potrzeba, niezwłocznie przekazuje 

wniosek do tej komórki bądź jednostki.”  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadań 

publicznych w ramach inicjatyw lokalnych – Druk Nr 73 w wyniku głosowania:  

za – 10, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2 

został przyjęty. 

Wiceprzewodnicząca Rady M. Kaim stwierdziła podjęcie uchwały. 

 

8) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży 

Pożarnych – Druk Nr 87; 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Wiceburmistrz A. Sekmistrz. 

Przewodniczący Komisji do spraw Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego Andrzej Milczarek poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały.  

Wobec braku głosów Wiceprzewodnicząca zamknął dyskusję. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych – Druk Nr 87 w wyniku głosowania:  

za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 został przyjęty. 

Wiceprzewodnicząca Rady M. Kaim stwierdziła podjęcie uchwały. 

 

9)  określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata -– Druk Nr 40; 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Kierownik RGPP Krystyna Skwarek. 

Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz wprowadził w formie autopoprawki szereg zmian, które zostały 

uwzględnione w zmienionym projekcie uchwały ( Druk Nr 88 )w następujących punktach:  

1) § 8 ust.2.; 

2) § 14 ust.1.; 

3) § 15; 

4) § 16 ust. 2 i ust.4, 

5) § 17. 

 

W § 16 ust.4 została zaproponowana kolejna zmiana: określenie „kanalizacji” zastąpiono wyrazem 

„ścieków”, wprowadzona w formie autopoprawki. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata – Druk Nr 88  

z autopoprawką w wyniku głosowania:  

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 został przyjęty. 

Wiceprzewodnicząca Rady M. Kaim stwierdziła podjęcie uchwały. 

 

10) nadania nazwy ulicy w miejscowości Kazimierów, gmina Halinów – Druk Nr 74; 

Projekty uchwał w sprawie nadania nazw ulicom przedstawił kolejno Z-ca Burmistrza  
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A. Sekmistrz. 

Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej  

i Inwestycji D. Wojda poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał  

w sprawie nadania nazw ulicom, zaproponowane na dzisiejszą sesję.  

Wiceprzewodnicząca M. Kaim odczytała projekt uchwały. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Kazimierów, gmina Halinów – 

Druk Nr 74 w wyniku głosowania:  

za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 ( nieobecna na Sali radna Anna Ludwiniak ) 

został przyjęty.  

Wiceprzewodnicząca Rady M. Kaim stwierdziła podjęcie uchwały. 

 

11) nadania nazwy ulicy w miejscowości Cisie, gmina Halinów – Druk Nr 75; 

Wiceprzewodnicząca M. Kaim odczytała projekt uchwały. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Cisie, gmina Halinów – Druk Nr 75 

w wyniku głosowania:  

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 został przyjęty. 

Wiceprzewodnicząca Rady M. Kaim stwierdziła podjęcie uchwały. 

 

12) nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 76; 

Wiceprzewodnicząca M. Kaim odczytała projekt uchwały. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk  

Nr 76  w wyniku głosowania:  

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 został przyjęty. 

Wiceprzewodnicząca Rady M. Kaim stwierdziła podjęcie uchwały. 

 

13) nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 77; 

Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz odczytał pismo, które wpłynęło do Urzędu w dniu 25.05.11 r.  

z propozycją nadania nazwy ul. Janiny Porazińskiej, znanej pisarki, w którym nadawcy zwracają 

się z prośbą o odczytanie wniosku na sesji.   

Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej  

i Inwestycji D. Wojda poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

z nazwą: „ul. Bliska”. 

Wiceprzewodnicząca M. Kaim odczytała projekt uchwały. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk  

Nr 77  w wyniku głosowania:  

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 został przyjęty. 

Wiceprzewodnicząca Rady M. Kaim stwierdziła podjęcie uchwały. 

  

14) nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 78; 

Wiceprzewodnicząca M. Kaim odczytała projekt uchwały. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk  
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Nr 78  w wyniku głosowania:  

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 został przyjęty. 

Wiceprzewodnicząca Rady M. Kaim stwierdziła podjęcie uchwały. 

 

15) nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 79; 

Wiceprzewodnicząca M. Kaim odczytała projekt uchwały. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk  

Nr 79  w wyniku głosowania:  

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 został przyjęty. 

Wiceprzewodnicząca Rady M. Kaim stwierdziła podjęcie uchwały. 

 

16) nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 80; 

Wiceprzewodnicząca M. Kaim odczytała projekt uchwały. 

Do projektu uchwały została zgłoszona autopoprawka: w § 1 określenie „miejscowości Zielonka” 

zastąpić zwrotem „ gminy Zielonka”. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk  

Nr 80  z autopoprawką w wyniku głosowania:  

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 został przyjęty. 

Wiceprzewodnicząca Rady M. Kaim stwierdziła podjęcie uchwały. 

 

17) nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 81; 

Wiceprzewodnicząca M. Kaim odczytała projekt uchwały. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk  

Nr 81  w wyniku głosowania:  

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 został przyjęty. 

Wiceprzewodnicząca Rady M. Kaim stwierdziła podjęcie uchwały. 

 

18) nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 82; 

Wiceprzewodnicząca M. Kaim odczytała projekt uchwały. 

Do projektu uchwały została zgłoszona autopoprawka: w § 1 określenie „miejscowości Zielonka” 

zastąpić zwrotem „ gminy Zielonka”. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk  

Nr 82  z autopoprawką w wyniku głosowania:  

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 został przyjęty. 

Wiceprzewodnicząca Rady M. Kaim stwierdziła podjęcie uchwały. 

 

19) nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 83; 

Wiceprzewodnicząca M. Kaim odczytała projekt uchwały. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk  

Nr 83  w wyniku głosowania:  

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 został przyjęty. 
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Wiceprzewodnicząca Rady M. Kaim stwierdziła podjęcie uchwały. 

 

20) nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 84; 

Wiceprzewodnicząca M. Kaim odczytała projekt uchwały. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk  

Nr 84  w wyniku głosowania:  

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 został przyjęty. 

Wiceprzewodnicząca Rady M. Kaim stwierdziła podjęcie uchwały. 

 

21) nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 85; 

Wiceprzewodnicząca M. Kaim odczytała projekt uchwały. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk  

Nr 85  w wyniku głosowania:  

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 został przyjęty.  

Wiceprzewodnicząca Rady M. Kaim stwierdziła podjęcie uchwały. 

 

22) przyjęcia ramowego planu pracy Komisji do spraw Zdrowia, Spraw Społecznych,  

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Halinowie na rok 2011 – Druk  

Nr 86; 

Przewodniczący Komisji do spraw Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego A. Milczarek poinformował, że komisja na swoim posiedzeniu jednogłośnie przyjęła 

plan pracy komisji na 2011 rok, zwracając uwagę na jego wysoką wartość merytoryczną. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: przyjęcia ramowego planu pracy Komisji do spraw Zdrowia, Spraw 

Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Halinowie na rok 2011  

 –  Druk Nr 86 w wyniku głosowania:  

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 został przyjęty.  

Wiceprzewodnicząca Rady M. Kaim stwierdziła podjęcie uchwały. 
 

13. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady M. Kaim o godz. 16:50
 
zamknęła 

obrady X sesji Rady Miejskiej w Halinowie.         

Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się w stenogramie sesji. 

 

Protokół sporządziła: 

/-/ Irena Osipczuk 

ref. ds. obsługi Rady 

 


